



iCHINA
Quality China Tour

Tour Code: CZP



8 D 6 N

仙境张家界 + 绝美双镇 (凤凰古城/芙蓉镇)

ZHANGJIAJIE / PHONIEK ANCIENT CITY + FURONG TOWN

**纯玩无购物
NO SHOPPING**



全程5星酒店



- ✓ 入住凤凰古城内民宿
- ✓ 入住芙蓉镇酒店
- ✓ 品尝健康湘菜[冰火楼]



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡 ✈️ 长沙 - 常德 (机上用餐/午/晚)

5★常德泽云酒店或同级

橘子洲/柳叶湖/常德诗墙

- ◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机前往【长沙】
- ◆ 橘子洲 - 原面积约17公顷, 景区整体开发陆地面积达91.64公顷, 是湘江下游众多冲积沙洲中面积最大的沙洲, 被誉为“中国第一洲”。
- ◆ 柳叶湖 - 因湖面形似一片柳叶而得名, 是五万年前形成的一个天然湖泊, 属于西洞庭湖的一部分。

第2天: 常德 - 张家界 (早/午/晚)

5★锦天盛世酒店或同级

百龙天梯(VIP通道)/袁家界/天下第一桥/迷魂台/天子山/贺龙公园/御笔峰/西海石林/金鞭溪/水绕四门

- ◆ 袁家界 - 拥有张家界代表性的、世界顶级的喀斯特地貌, 以砂岩峰林著称。袁家界堪称完美地呈现了张家界的奇山秀水, 是森林公园的核心景点。

第3天: 张家界 (早/午/晚)

5★锦天盛世酒店或同级

十里画廊(含小火车)/黄龙洞(含游船)/田园牧歌/品尝精美下午茶/张家界玻璃桥

- ◆ 十里画廊 - 在长达十余里的山谷两侧, 有着丰富的自然景观, 人行其间如在画中。
- ◆ 黄龙洞 - 以其高阔的洞天、幽深的暗河、密集的石笋而出名。洞中众多的石乳、石柱等各种钟乳石, 在灯光的照耀下, 多姿多彩。

第4天: 张家界 (早/午/晚)

5★嘉莱特酒店或同级

天门山(含缆车+扶手电梯)/玻璃栈道/天门洞/七十二奇楼

- ◆ 天门山 - 因自然奇观天门洞而得名, 也因天门洞而蜚声世界, 被誉为“湘西第一神山”。
- ◆ 七十二奇楼 - 一幢问鼎世界的洞天吊脚楼、一场闻名天下的奇楼灯光演绎秀, 是72奇楼小镇的两大核心创意。

第5天: 张家界 - 芙蓉镇 (早/午/晚)

5★古丈茶兮泰假日酒店或同级

土家风情园/军声画院/芙蓉镇(含环保车+游船)/夜游芙蓉镇

- ◆ 土家风情园 - 以当地湘西的土司城堡为基础建造而成, 在这里可以领略到土家族山寨风貌和精彩的土家族民俗风情。
- ◆ 芙蓉镇 - 是一个拥有两千多年历史的古镇, 又称“挂在瀑布上的千年古镇”。

第6天: 芙蓉镇 - 凤凰 (早/午/晚)

凤凰念樞最美民宿(古城内)或同级

凤凰古城/吊脚楼/沱江风光/古城夜景/凤凰古城实境秀: 湘见沱江

- ◆ 凤凰古城 - 顺着沱江一路走来, 欣赏凤凰独特的吊脚楼, 看着沱江两岸的吊脚楼, 心情舒畅, 夜晚, 两岸的霓虹都亮了起来, 把沱江衬托的分外妖艳, 流光溢彩。

温馨提示: 如有需要, 您可以在这里租借少数民族服装拍照。

第7天: 凤凰 - 长沙 ✈️ 吉隆坡 (早/午/晚)

湘西苗寨/黄兴路步行街/文和友小吃街

- ◆ 湘西苗寨 - 这里留着最完整的原生态特色文化, 也是湘西最后一代苗王的统治中心。
- ◆ 晚餐后, 前往机场乘搭客机飞往吉隆坡。

第8天: 吉隆坡 (机上用餐)

- ◆ 抵达马来西亚, 结束美好旅程。



推荐自费: 天门狐仙秀(冬季改为魅力湘西) = 人民币350/人



DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ CHANGSHA-CHANGDE

5★ Zeyun Hotel or SML

Juzi Park / Liuye Lake/Shiqiang

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [CHANGSHA].
- ◆ **Juzi Park** - It is an iconic sandbar in the Xiang River, which has long been a famous attraction in Changsha and is renowned for Mao Zedong's famous quote.

DAY 2: CHANGDE - ZHANGJIAJIE (B/L/D)

5★ Jintian Shengshi Hotel or SML

Bailong Elevator (VIP lane) / Yuanjiajie / The No-One Bridge / Mihun Tai / Mt. Tianzi / He Long Park / Peak of the Imperial Brush / Xihai Stone Forest / Jinbian Brook / Shuiraosimen

- ◆ **Yuanjiajie** - It features the representative and world-class karst landscape of Zhangjiajie, renowned for its sandstone peaks and forests. Yuanjiajie perfectly showcases the magnificent mountains and beautiful waters of Zhangjiajie.

DAY 3: ZHANGJIAJIE (B/L/D)

5★ Jintian Shengshi Hotel or SML

Ten-Mile Gallery (Included Train) / Huanglong Cave (Including boat ride) / Idyllic pastoral/Zhangjiajie Glass Bridge

- ◆ **Huanglong Cave** - The cave is adorned with numerous stalactites, stalagmites, and other formations that create a colorful spectacle when illuminated by lights.

DAY 4: ZHANGJIAJIE (B/L/D)

5★ Ramada Hotel or SML

Tianmen Mountain(Included cable car + elevator) / Glass Skywalk / Tianmen cave / 72 Floors of Mystery

- ◆ **Tianmen Mountain** - It is named after its natural wonder, the Tianmen Cave, and has gained worldwide fame. It is renowned as the "Number One Divine Mountain of Western Hunan."
- ◆ **72 Floors of Mystery** - It features a magnificent suspended building, known as the world-renowned "Qishi Building," and a spectacular light show.

DAY 5: ZHANGJIAJIE - FURONG TOWN (B/L/D)

5★ Tea Xitai Holiday Hotel or SML

Tujia Folk Customs Park / Junsheng Painting Institute / Furong Town(Including Shuttle+boat ride) / Furong Town's night tour

- ◆ **Tujia Folk Customs Park** - Built on the basis of local Tujia chieftain castles, this park allows visitors to experience the mountain stronghold style and fascinating folk customs of the Tujia ethnic group.
- ◆ **Furong Town** - Is an ancient town with a history of over two thousand years, also known as the "Millennium Ancient Town Hanging on the Waterfall."

DAY 6: FURONG - FENGHUANG (B/L/D)

Nian Wo Inn (Ancient town homestay) or SML

Phoenix Ancient City / Stilted House / Scenery of Tuo River / Fenghuang Ancient Town Reality Show: Xiang River Encounter

- ◆ **Phoenix Ancient City** - Following the path along the Tuo River, offers a glimpse of the unique stilted houses of Fenghuang. As you admire the stilted houses on both sides of the Tuo River, you'll feel a sense of tranquility.

DAY 7: FENGHUANG - CHANGSHA

✈️ KUALA LUMPUR (B/L/D)

Xiangxi Miao Village / Huangxing Road Pedestrian Street / Wenheyu Street

- ◆ **Xiangxi Miao Village** - It preserves the most intact original ecological and cultural features and serves as the political center of the last generation of Miao kings in Xiangxi.
- ◆ **After dinner, transfer to airport take flight back Malaysia.**

DAY 8: KUALA LUMPUR (MOB)

- ◆ **Arrive Malaysia, Home Sweet Home.**

OPTIONAL TOUR: Tianmen Fox Fairy Show (Winter change to Glamour Xiangxi) = RMB 350/PAX



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	机上用餐 On Board	中式合菜 50 Chinese Cuisine	常德合宴 60 Changde Cuisine	5★常德泽云酒店或同级 Zeyun Hotel or SML
2	酒店内 Hotel	土家风味 50 Tujia Cuisine	韩国烤肉 60 Korean BBQ	5★锦天盛世酒店或同级 Jintian Shengshi Hotel or SML
3	酒店内 Hotel	柴火鱼宴 50 Firewood fish feast	酒店内 70 Hotel Dinner	5★锦天盛世酒店或同级 Jintian Shengshi Hotel or SML
4	酒店内 Hotel	菌菇风味 50 Mushroom Cuisine	蜿童鲜炒 60 Salamandar Cuisine	5★嘉莱特酒店或同级 Ramada Hotel or SML
5	酒店内 Hotel	粤式风味 60 Cantonese Cuisine	湘菜风味 60 Hunan Cuisine	5★古文茶兮泰假日酒店或同级 Tea Xitai Holiday Hotel or SML
6	酒店内 Hotel	长拢宴 70 Long table Feast	苗家牛头宴 80 Miao Cuisine	凤凰念樞最美民宿(古城内)或同级 Nian Wo Inn (Homestay) or SML
7	酒店内 Hotel	湘菜风味 50 Hunan Cuisine	冰火楼宴 120 Binghou Bistro	-
8	机上用餐 On Board	-	-	-

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- All pictures shown are for illustration purpose only.
- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

IMPORTANT NOTES

- ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
- Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- Flight schedule above is subject to change.
- Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent :